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Beslutningsreferat den 25. august 2022  

 
 

Deltagere : Torben Vesterholm, Michael Jørgensen, Mogens Østergaard  
    Eivin Christensen, Tobias Knudsen, Jytte Jensen 

Afbud  : Karsten Rasmussen  
Sekretær  : Jytte Jensen  

Næste møde :  25. august 2022 kl. 19.00 –Thurøvej 37 

 

 
 

Dagsorden: 

 
1. Siden sidst - seneste referat 

Der har været afholdt et møde med Haderslev Kommune den 10. august.   
 

Mødet omhandlede en del forskellige emner – af interesse for området, 
og som mest var af informative karakter. 

 
Michael har været i kontakt med Ledon i forhold til ny legeplads, 

herunder muligheden for nedtagning af det gamle. Den gamle legeplads – 
ved Fælleshuset – er i forfald, og derfor skal den ned og en ny op.  

 
2. Økonomi 

Regnskab stemmer overens med banken.   
 

Regnskabet til dato er fremsendt, og resultatet følger budget.  

 
I forhold til indkasseringen af kontingent, er der stadig – desværre – 6 

husstande, der endnu ikke har betalt. Der er sendt 1. og 2. rykker ud, og 
det betyder herefter - 1. september, at de overgår til inkasso. 

 
 

3. Status på udvalg (IT/hjemmeside, kontrakter Arkil/SLA m.fl) 
Stofa – der er aftalt møde med Stofa i september måned – fremtid 

drøftes. 
IT – hjemmeside – Klubmodel ApS – vi betaler fortsat totalbeløb kr. ca. 

8.500 om året. Vi kan overveje om, vi skal have en ny udbyder, og 
dermed også en ny hjemmeside. Det vil koste for oprettelsen, men 

systemet vil være mere fleksibelt og måske billigere. Jytte undersøger 
muligheden. 

SLA – Vi har fået et tilbud – et træ skal fjernes, der er gået ud – en 

grundejer har henvendt sig – se mail nedenfor. I tilbuddet indgår også 
øvrige små opgaver (hække m.m.). SLA tager sig af opgaven. 
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4. Post til foreningen 

 
Mojn Torben 

 

Prøver lige igen  , der et træ ca 6 mtr høj det burde nok fældes . Det er dødt .. 

 Håber denne gang på svar 

 

Med venlig hilsen 

Lars Greisen 

Hej Lars 
  
Tak for din mail 
  
Vi får SLA til at køre forbi og kigge på det. 
  
Med venlig hilsen 
 
Torben Vesterholm 
  

Hej Lars 
  
De har nu været ude at kigge på træet, og det er helt korrekt det skal der gøres noget ved. 
Det fjerner træet inden for nærmeste fremtid.  
  
Takker for tippet 
  
Med venlig hilsen 
  
Torben Vesterholm 

 

 

 
5. Opgaver – årshjulet 

Torben er i gang med at lave årshjulet, som skal bruges, når vi mødes 

hver gang for at sikre, at vi er med i forhold til opgaver. Bestyrelsen 
opfordres til at komme med input. 

 
6. Eventuelt 

 
7. Næste møde 

den 11. oktober 2022 kl. 19.00. Afholdes på Thurøvej 37. 
 


